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NOTAT 

Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet d. 30. september af Jonas 
Bjørn Jensen (S) vedr. lys på fodboldbanen på Kalvebod Fælled 
Skole 

 
Spørgsmål 

1. Er det korrekt, at klubberne der benytter banen ikke kan få lov 
til at tænde lyset på banen?  
 

2. Hvis det er korrekt, hvad skyldes dette?  
 

3. Hvor længe har borgmesteren/forvaltningen været vidende 
om, at der ikke kunne gives tilladelse til at tænde for lyset?  
 

4. Hvad har borgmesteren/forvaltningen gjort, for at afhjælpe 
problemet med, at der ikke kan tændes for lyset?  
 

5. Hvornår forventer borgmesteren/forvaltningen, at der kan 
tændes for lyset? Og hvad kan der gøres for, at den proces 
fremskyndes? 

 
Svar 
 

1. Ja, det er korrekt.  
 

2. Der er på nuværende tidspunkt en sag kørerende mellem 
Byggeri København og entreprenøren. Det betyder at 
opsætningen af den afskærmning, der skal forhindre de 
nærliggende lejligheder i at blive generet, af lyset fra banen, 
ikke er blevet sat op. Der arbejdes intenst på en midlertidig 
løsning inden for allernærmeste fremtid. Så snart datoen er 
kendt, vil foreningerne blive orienteret. 
 

3. Kultur- og Forvaltningen blev d. 12. september gjort 
opmærksom på, at lyset på banen ikke blev tændt om aftenen, 
hvorefter forvaltningen begyndte at undersøge sagen. 

 
4. Kultur- og Forvaltningen er i kontakt med Byggeri 

København, for at finde en løsning på problemet, så der 
hurtigst muligt kan komme lys på banen. 
 

5. Kultur- og Forvaltningen afventer svar fra Byggeri 
København, før der kan meldes ud, hvornår lyset forventes at 
blive tændt. 
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